
Na 1e lezing van de ontvangen antwoorden zijn enkele nieuwe vragen gerezen. Wij verzoeken 
u deze ter beantwoording voor te leggen aan het college.

Aanvullende vragen:
6. Volgens het ontvangen antwoord op vraag 1 zijn er bij deze procedure géén 

gespreksverslagen! Dat is opmerkelijk.
Betekent dit dat er voorafgaand aan het opstellen en indienen van de “mededeling” 
over het oprichten van een nieuwe stal en de verdere opstart van activiteiten geen 
enkel (voor) overleg is geweest tussen aanvrager/adviseurs van de aanvrager en 
gemeenteambtenaren en/of bestuurders?

7. Of betekent dit dat wel overleg heeft plaatsgevonden maar dat er géén verslagen zijn 
gemaakt? Indien dit laatste het geval is dan ontvangen wij graag een overzicht van de 
data waarop die overleggen hebben plaatsgevonden én de daarbij gemaakte 
aantekeningen.

8. Verder verzoek wij u schriftelijk te bevestigen dat er voorafgaand geen 
ambtelijk/bestuurlijke overleggen hierover zijn geweest en dat deze ontwikkeling niet 
in een poho over ander overleg is besproken. Indien dat wél het geval is ontvangen wij 
alsnog graag alle poho-verslagen of iets dergelijks (hoe u het dan ook maar wil 
noemen).

9. Ik vraag u verder nog schriftelijk te bevestigen dat er op de betreffende locatie thans 
géén dieren aanwezig zijn. Hoelang zijn er feitelijk op deze locatie al geen dieren meer 
aanwezig?

10. Betreft het hier een bestaande ondernemer (op deze locatie) of heeft de aanvrager deze 
locatie gekocht en is er dus sprake van een andere eigenaar/ondernemer dan 
bestaande?

m.v.g.
Ton Vogels en Jan Vroomans
Fractie Vogels en VVD 


